

Styrelsemöte Halasjöbyggdets Älg och Kronskötselområda 20210510 (Digitalt)

1. Öppna mötet.
Anders öppnar mötet.
2. Utse ordförande, sekreterare och justeringspersoner för dagens möte.
Anders väljs till ordförande, Henrik till sekreterare och Emma väljs att justera protokollet.
3. Dagordning.
Dagordningen godkänns.
4. Föregående möte, eventuella restpunkter.
Maillistan till jaktledarna har gått igenom och ska nu vara i sin ordning.
5. Ekonomi - Aktuellt läge.
38200kr i kassan just nu. Skuld på 900kr till Håkan Edvardsson för spillningsinventering.
Däremot har 15 jaktlag ej betalt medlemsavgiften för kommande jaktår.
6. Anslutna fastigheter 2021 Någon/några nekades att vara med.
Tectum fastighet Rödbby 2:6 godkändes ej av Länsstyrelsen till att börja med men detta ska nu vara löst. Lag Otto Ottosson har inte fått godkänt på sin fastighet Loberget. Denna bedömer Länsstyrelsen som inte angränsande till skötselområdet. Otto har möjlighet att överklaga detta beslut. Fredrik kontaktar Otto angående detta. Enligt Länsstyrelsen är skötselområdet nu 14767 ha (ca 14400 enligt Fredriks beräkningar)
7. Årsmötet: Hur gör vi?
Vi flyttar fram årsmötet till måndagen 20e september klockan 19.00. Vi kommer slå ihop detta med älgmötet.
8. Markägarsamråd inför älgskötselplanen?
Anders försöker sätta ihop en enkät som vi mailar ut till jaktledarna. Dessa får sedan maila denna vidare till jaktlagets markägare.
9. Spillningsinventeringen- vad säger den?
Spillningsinventeringen är i år utförd till 100% inom älgskötselområdet. I fjol missades några rutor. För Halasjö + 4 rutor som tillhör Backaryd blev resultatet 3,6 älgar/ 1000 ha. För 2020 var siffran nere på 2,5. Tittar vi på hela Blekinge mitt så är årets resultat 5,2 älgar/ 1000 ha, 2020 låg denna på 4,5.
10. Älgskötselplan-hur gör vi den?
Anders gör utkast till älgskötselplanen. Måndag 14e juni 19.00 har vi nästa styrelsemöte. Detta hålls hemma hos Ingmar där möjlighet till distans mellan deltagarna finns. Anders och Emma mailar ut planerna till medlemmarna angående årsmötet. Runt midsommar kommer det presenteras förslag på tilldelning, jaktstart mm. Medlemmarna får gärna komma med synpunkter innan detta.
11. Övriga frågor.
Avgift för täckande av administration gällande tillkommande av areal diskuteras. Det fanns 2 jaktlag som lade till areal ifjol och 1 i år. Då Länsstyrelsen gjorde ett fel ifjol så slipper vi betala för 2 olika nyregistreringar. Detta betyder att de 3 lag kommer dela på avgiften på 2300kr.
12. Mötet avslutas.
Ordförande förklarar mötet för avslutat.